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Abstract (en)
In shower partitions, attempts are made to design the guides in such a way that the edge of the tub remains free. At the same time, the guides
must also meet aesthetic requirements. A shower partition (2) is proposed which has a telescopic support guide (11), in which guide rollers (23) are
attached to the inside part (14), which guide rollers are supported on a guide web (15) of the outside part (13). With an arrangement of this type,
compact support guides can be produced which can also be of curved construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei Duschabtrennungen versucht man, die Führungen so zu gestalten, daß der Wannenrand frei bleibt. Zugleich müssen die Führungen auch
ästhetischen Ansprüchen genügen. Es wird eine Duschabtrennung (2) vorgeschlagen, die eine Teleskop-Stützführung (11) aufweist, bei der am
Innenteil (14) Führungsrollen (23) befestigt sind, die sich an einem Führungssteg (15) des Außenteils (13) abstützen. Mit einer derartigen Anordnung
lassen sich kompakte Stützführungen erstellen, die auch gebogen ausgeführt werden können.
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